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Protokoll  

2018-06-18 

 
Mötets öppnande   

Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 

Godkännande av dagordning   

Dagordningen godkänns. 

 

Närvaro och beslutsmässighet  

Närvarande: Per Nägele, Annika Selg, Magdalena Siljesvärd, Arne Söör, Jonni Petersen, Mikael 

Nissén. 

Frånvarande: Jan Karlsson, Börje Andersson, Sebastian Högare Lann. 

Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 

 

Nya medlemmar 

Hus nummer 3 är sålt och styrelsen kommer besöka nya ägarna så fort de flyttat in. 

 

Ekonomi 

Elnätsavgiften höjs från 1 juli. 

 

TV 

Styrelsen har gått igenom gamla protokoll från styrelsemöten, årsstämmor och läst Gulkremlans 

anläggningsförrättning. Förrättningen anger att gemensamhetsanläggningen består av: 

 

● Centralantenn, parabolantenner, digitala mottagare samt övriga tillbehör för TV-ändamål. 

Anläggningen omfattar även ledningar fram till uttag i varje enskild fastighet. 
 

Se http://www.gulkremlan.se/anlaggningsforattning/ 

 

Styrelsen anser att vårt fibernät och det abonnemang med en HDTV-box som ingår i avgiften uppfyller 

kraven som ställs på föreningen när det gäller TV. Styrelsens beslutar därför att det analoga nätet i 

området inte ska underhållas. 

 

Gym 

Styrelsen har undersökt förutsättningarna för ett gym i pingisrummet. Om föreningen är tydlig med att 

personer vistas i rummet och använder utrustningen på egen risk (anslag mm) så är ansvaret INTE 

styrelsens/föreningens. Dock fann styrelsen intresset svagt bland medlemmarna på årsstämman, därför 

fattar styrelsens beslutet att inte inrätta ett gym i pingisrummet. 

 

Skyddsrum 

Vi är skyldiga att underhålla våra skyddsrum enligt lag. Skyddsrummen måste vara skyltade. 

Skyddsrummen ska vara iordningställda inom 48 timmar efter beredskapslarm. Hur ser vi till att detta 

uppfylls? Ska vi inrätta skyddsrumsgrupp? Tas upp på nästa stämma. Frivilliga får gärna anmäla sitt 

intresse. 

 

Underhåll och skötsel 

En av björkarna vid hus 67 på samfällighetens mark behöver tas ner, de lutar mot garagen och risken 

för att det välter mot garagen finns. Synpunkter tas från närliggande hus. 

 

 

 

Övriga frågor 

Ett förslag är att upprätta en bokningskalender för kvartersgård 1 på webbsidan, om möjligt. 
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Nästa styrelsemöte 

27 augusti kl 19.00. 

 

Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jonni Petersen        Mikael Nissén  

Ordförande       Sekreterare     

 


